

# Styremøte Sortland b.k. 21.08.17:

---

Tilstede: John Hansen, Tommy Elde, Viggo Andreassen, Tord Enevoldsen, Audun Aanes, Brynjar Berntsen.

Møtestart: kl. 1900

Møteslutt: kl. 2100

- SAK 19/17: Sommerbridge v/Brynjar:**  
Leder informerte om hvordan Sommerbridgen har fungert fra start- 6/7 og fram til 15/8. Vi har hatt en liten økning i frammøte sammenlignet med fjoråret. I juni hadde vi +2, I juli +6 og hittil i august +12. Til sammen + 20.  
Per 15/8 har vi hatt totalt 356 spillere som har deltatt i Sommerbridgen.  
Ledelsen er tilfreds med at vi denne sesong har hatt en positiv utvikling i frammøte og håper at de to siste kveldene vil bidra til at frammøte blir enda bedre.
- VEDTAK: Framlagt informasjon tatt til etterretning.**
- SAK 20/17: Kriterier for tellende sammenlagt resultat Sommerbridge.**  
For å telle i premie- sammendraget må spiller i løpet av turneringa ha spillet med en uten mestertittel – dvs. en som ikke har oppnådd 3MP.  
Dersom en spiller er uten mestertittel, ved sommerbridgens start, anses denne som uten mestertittel hele turneringa, selv om vedkommende skulle oppnå 3 MP eller mer i løpet av turneringa.
- VEDTAK: Enstemmig godkjent.**
- SAK 21/17: Makkertorget v/Audun:**  
Audun informerte om henvendelser til makkertorget. Han kunne opplyse at stort sett alle som hadde vært i kontakt med han - for å få makker – var blitt hjulpet.  
Imidlertid kunne han opplyse at han kunne ønsket seg flere henvendelser. Han mente også at det vil være av stor betydning at vi promoterer denne ordningen for klubbens spillere. Det vil alltid være noen som har behov for makker – da er makkertorget rette instans for hjelp.  
Har vi klart å skaffe bare en person makker – anses tiltaket som vellykket.
- VEDTAK: Info fra Audun tatt til etterretning.**
- SAK 22/17: Bridgekurs?**  
Vi har en del ferske spillere + andre som kan ha interesse av oppfølgingskurs.  
Det være seg påbygningskurs, temakurs med litt spilling i løpet av kvelden.  
Det ble foreslått av man forsøker finne ut om det er interesse for slikt tiltak.  
Ut fra respons vil man kunne finne fram til et opplegg.  
Man kan tenke seg en til to samlinger per måned.  
Kursets varighet vil også være avhengig av interesse.
- VEDTAK: Styret vil – etter at sesongen er kommet i gang – gjøre henvendelse til medlemmene for å få klarlagt interessen for slikt tiltak.  
Enstemmig.**
- SAK 23/17: Mcash utfases per 1.september d.å.**  
Sparebankens betalingsordning – Mcash – utgår og vi har fått tilbud om å benytte oss av DNB's betalingsordning – Vips.  
Vi iverksetter tiltak for at Vips er tilgjengelig på våre spillkvelder f.o.m. 1.september.  
Tord påtar seg ansvaret for praktiske forberedelser til denne gjennomføring.
- VEDTAK: Enstemmig godkjent.**

- SAK 24/17:** **Leder bortreist i tiden 26/8 – 9/9. Praktisk fordeling av oppgaver:**  
Viggo og Tord kortansvarlig.  
Audun og Tommy - kveldsoppgjør, ansvar for at alt er i orden ved spilleslutt.  
Innkjøp til kantina + dubletter ordnes av Brynjar på forhånd som også tar seg av resultatservise til avisen.
- VEDTAK:** **Tatt til etterretning.**
- SAK 25/17:** **Oppstart ny sesong den 5.sept. – alle mot alle + poenghøsten.  
12.sept. + 3.okt. spilles simultan.**
- VEDTAK:** **Tatt til etterretning.**
- SAK 26/17:** **Høstfest .**  
På siste styremøte, før sommerferien, ble det fremmet forslag om at vi skal arrangere en høstfest – og foreslått dato er 7.oktober.  
Leder har vært i kontakt med utleier av Rødskolen og fått bekreftet reservasjon av lokalene denne dato av ansvarlig for reservering -Daniel Lagesen.  
Som sist høst vil vi også – samme dag – arrangere en singel turnering i kantina XL Byggevere . Vi beregner oppstart kl. 1100 og avslutning kl. 1600.  
Videre er det nedsatt en komite' som skal klargjøre lokalene til fest samt foreta innkjøp av mat og drikke m.m.  
Det er også nedsatt en komite' som skal rydde etter selskapet på søndag.  
Tommy og Audun tar seg av det praktiske hva angår singelturneringa.
- Innbydelse til fest og turnering bekjentgjøres muntlig og skriftlig allerede på førstkommande spillekveld den 22.ds.  
Det sendes også innbydelse per mail til alle i klubben som er på "nettet".  
Pris per person for aperitiff, middag med rødvin/mineralvann, kaffe m/kake + avec settes til kr. 200,-.
- VEDTAK:** **Enstemmig godkjenning av opplegg til fest og turnering.**
- SAK 27/17:** **Kveldsmat på spillekveldene.**  
Det fremmes forslag om at kveldsmat på spillekveldene , slik det har vært praktisert, utgår i sin nåværende form.  
Det serveres kaffe, kjeks og smågodt på spillekveldene.  
Siste spillekveld i hver måned har vi annen form for matsservering.  
Bakgrunn for denne nyordning er følgende:  
Det er svært arbeidskrevende med matsservering slik det har vært praktisert. Mye mat må handles inn, settes kjølig før spilling, fremsettes i matpausen, må prekaveres og oppbevares til neste spillekveld.  
Sløyfer vi matpausen sparer vi inn mye tid og kan være ferdig med 27 spill innen klokken 2215.
- VEDTAK:** **Enstemmig godkjent.**
- SAK 28/17:** **Hvor mange av Sommerbridgens 13 kvelder må en spiller ha deltatt i for å komme  
I betraktning ved trekning av premier for stort framsmøte.**  
Forslag om at spillere som har deltatt 9 eller flere kvelder er kvalifisert.  
Spiller(e) som blir premiært på annen måte faller ut.
- VEDTAK:** **Enstemmig godkjent.**

Brynjar Berntsen  
Ref.

